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ZADEVA: porodilo o obisku seminarja z naslovom >Enhancing quality through internationalization< v

Lizboni, oktober 2011

Seminar se je odvijal v prostorih Univerze v Lizboni, Po predstavitvenem uvodnem govoru Rektorja

prof. Dr. Antonio Sampaio da Novoa, Univerze v Lizboni in pozdravih dobrodoSlice gospe Lene

Oftedal (Directorate General for Education & Culture, European Commision), gospe Monika Holik

(Education, Audiovisual & Culture Executive Agency) in Klausa Haupta (Directorate General for

Education & culture, European commision) so sledila predavanja.

Naj omenim, da je imela gospa Lene Oftedal zanimivo kratko predavanje v katerem je predstavila

prioritete oziroma podrodja, ki jih imajo v EU namen podpirati in spodbujati. Ena izmed njih je bila

internacionalizacija izobraievanja, saj po statistiki EU na stopnjo brezposelnosti negativno vpliva

stopnja izobrazbe. Najvedji delei brezposelnih predstavljajo slabo izobraZeni ali brezizobrazbe! Med

njenimi prikazi so bilitudi statistidni podatki o naii drZavi!

Prof. Dr. Jacques Lanares (Pro-rektor, Univerza v Lausanne, Enhancing quality through

internationalisation) je v svojem predavanju na zanimiv nadin poudaril pomen izobraievanja, ki 5e

zdaled ni zgolj produkcija diplomantov za potrebe trga pad pa opozoril na njen veliko globlji in 5ir5i

pomen za izobralevanje druibe, za mlado generacijo, ki bo v prihodnje vodila na vseh podrodjih

druibo katere del smo in s tem tudi svet. lzobraZevanje ne temelji zgolj na izkuSnji, temved na

povezova nju znania in inovativnosti.

predstavnik Evropske Studentske zveze Allan Pell (Students' views on internationalisation) je imel

odliino predstavitev o mednarodnih izmenjavah Studentov, njenih pomanjkljivostih (neenake

kakovostne ravni, slaba organizacija,.'.) kot tudi prednostih' 5e posebno je poudaril na nevarnost

elitizma na 5olah VB saj s Solninami oziroma s pladljivim 5tudilem na svoj nadin zapirajo moznosti

Studila na njihovih 5olah z Solami, kjer Studij ni pladljiv'

O pomenu internacionalizacije doktorskega Studija je govorila Prof. Dr. Melita Kovadevii (Univerza v

Zagrebu) vendar v njenem predavanju nisem zasledil nid novega oziroma pomembnega'

sredal sem tudi kolega iz Belgije, ki vodi mednarodno doktorsko iolo s podrodja humanistike in

umetnosti. povezujejo se z ameri5kimi izobraZevalnimi ustanovami (Univerza v Bostonu) kot tudi

azijskimi (Japonska) in seveda z evropskimi v mreZo univerz z mednarodnim doktorskim Studijem'

Razlozil mi je, da obstajajo sredstva EU za te namene, ki jih oni uporabljajo' Za vsakega Studenta' ki

uspesno konda Studij, ki se odvija na razlidnih lokacijah sveta univerza dobi 50'000 €'

osebno nimam vpogleda v EU in njihovo sofinanciranje lll. stopnje, zato sem mnenja, da bi bilo

dobro, ie bi ugotovili kako se ta sredstva imenujejo in kak5ni so pogoji za njihovo izkoriidanje

(CMEPIUS in Pa sluZbe na MVZT).



po predavanjih so sledila skupine, ki so razpravljale na posameznih tematskih sklopih. Za njimi pa 5e

posebne delovne skupine. Za vse te t.i. rdiscussion< in pa >working< skupine je bila razprava

velikokrat popolnoma izven konteksta, vsak lahko govori kar hode, spraSuje ipd"...Ta del se mi je zdel

slab, saj ni prinaial nobenih pomembnih informacij je pa v zadnjih letih tipiden na podobnih

seminarjih ali delavnicah.

predavatelje kot so gospa oftedal, Prof. Dr. Lanares (Univerza v Lausanne) in pa Allana P6lla

(Evropska itudenstka zveza) bi bilo zelo zanimivo gostiti v Sloveniji. Tako bi imeli na enem mestu

informacije iz prve roke z direktorata EU, profesorja, ki je v kar nekaj pomembnih telesih univerz s

podrodja kakovosti in pa zanimivega predavatelja s strani Studentov.

Porodal:

Ved informacij:
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